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HASVIK MARITIME SENTER AS - SVAR FRA ORDFØRER 

 

 

Saksbehandler: Bård Larsson 

 

Sekretariatets tilrådning: 
 

Kontrollutvalget tar ordførers svar i saken til orientering. 

 

Saksopplysninger: 
 

Kontrollutvalget har blant annet gjennom mediaoppslag blitt kjent med at ordfører og 

rådmann har styreverv i flere selskaper. Utvalget har sett grunn til å undersøke dette nærmere.  

 

Saken ble først behandlet som referatsak i møte 10. desember 2020. Den var satt opp som 

orienteringssak i påfølgende møte 28. mai 2021, men utvalget fattet i dette møtet vedtak om å 

utsette den til neste møte.  

 

Sekretariatet har på vegne av kontrollutvalget rettet spørsmål til ordfører vedrørende saken. 

Sekretariatets spørsmål og ordførers svar framgår nedenfor.  

 

Spørsmål til ordfører 

 

Sekretariatet stilte i e-post 7. desember 2020 spørsmål til ordfører vedrørende styreverv. 

Spørsmålene var som følger:  

 

1. Styreverv i Hasvik Maritime Senter AS 

 

Ifølge Brønnøysundregistret er ett av styremedlemmene i dette selskapet Eva Danielsen 

Husby. 

http://www.kusek.no/
http://www.hasvik.kommune.no/soroydagene-2009.4567665-36518.html
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Spørsmål: 

 

1.1 Har ordfører dette vervet som privatperson eller via Hasvik kommune (via Hasvik 

kommune sitt eierskap i Sørøya Sjømat AS)? 

1.2 Har ordfører trådt ut av dette styrevervet? 

1.3 Skjedde en eventuell utredelse gjennom nye valg i selskapets generalforsamling? 

1.4 Når skjedde eventuelt dette nyvalget (og ordførers uttredelse fra styret i selskapet) 

 

I et nyhetsoppslag i iFinnmark.no den 3. desember 2020 kan man lese at rådmannen i Hasvik 

kommune er styremedlem i Hasvik Maritime Senter AS. 

 

Spørsmål: 

 

1.5 Stemmer det at rådmannen er styremedlem i Hasvik Maritime Senter AS? 

1.6 Hvis ja: Har rådmannen dette vervet som privatperson eller via Hasvik kommune (via 

Hasvik kommune sitt eierskap i Sørøya Sjømat AS)? 

1.7 Hvis ja: Når og på hvilken måte ble rådmannen eventuelt valgt inn i styret i Hasvik 

Maritime Senter AS? 

 

2. Styreverv i Sørøya Sjømat AS 

 

Ifølge Brønnøysundregistret er Eva Danielsen Husby styremedlem i Sørøya Sjømat AS. 

 

Spørsmål: 

 

2.1 Er ordfører fortsatt styremedlem i Sørøya Sjømat AS? 

2.2  Har/hadde ordfører dette vervet som privatperson eller via Hasvik kommune (via 

Hasvik kommune sitt eierskap i Sørøya Sjømat AS)? 

2.3  Hvis ordfører ikke er styremedlem lengre i Sørøya Sjømat AS, - har Hasvik kommune

 noe styremedlem i dette selskapet via kommunens deleierskap i selskapet?  

 

3. Retningslinjer etc. 

 

3.1  Har kommunestyret i Hasvik vedtatt noen retningslinjer eller annet som regulerer 

hvem som skal representere Hasvik kommune i eierorgan og styrer der Hasvik 

kommune har eierskap/deleierskap? 

 

Svar fra ordfører 

 

9. desember 2020 mottok sekretariatet svar fra ordfører. Svaret er som følger: 

 

Hasvik kommune eier 17,2% av aksjene i Sørøya Sjømat AS. 

De øvrige eierne er: 

• Mona J. Saab 16,68%  

• Bente O. Husby 16,68%  

• Lars Hustad 49,62%  

 

Sørøya Sjømat AS og Nergård AS eier 50% hver i selskapet Hasvik maritime senter AS. 
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Undertegnede har hele min ordførerperiode vært Hasvik kommunes representant i begge 

disse styrene. 

Min habilitet knyttet opp mot at Bente Husby giftet seg med min sønn er tatt opp på generelt 

grunnlag i kommunestyret og med de øvrige eierne i SSS og Nergård.  

Habilitetsspørsmålet ble også reist da Lars Hustad tiltrådte som varaordfører i 2007. 

De øvrige eierne i SSS og HMS anså ikke dette som problematisk, og Nergård har flere 

ganger uttryk ønske om at jeg som ordfører skulle fortsette som styremedlem i HMS. 

Det har vært en god tone og stor enighet i begge disse selskapene – derfor valgte jeg å 

fortsette. 

 

Forsommeren 2020 oppsto det en ny situasjon i HMS – med tilløp til uenighet mellom SSS og 

Nergård om framtidig drift og investeringer ved Hasvik Maritime senter. Det ble også av 

flere personer stilt spørsmål ved min habilitet. 

Jeg ba derfor om å bli fristilt fra styrevervet i HMS, og løftet saken frem for drøfting i 

Formannskapet 27.august. Rådmann Erik Arnesen sa seg villig til å tre inn som kommunens 

representant i styret i HMS, under forutsetning av tverrpolitisk tilslutning til det. Det var 

tverrpolitisk enighet om at dette er en god løsning. 

 

Sørøy Sjømat AS hadde ordinær generalforsamling 14.mai 2020 hvor undertegnede ble 

gjenvalgt i styret. Dersom det anses som problematisk at jeg sitter i dette styret hvor Hasvik 

kommune eier 17% er det uproblematisk for meg å fratre og erstatte det med en annen 

representant. 

 

I Hasvik kommune delegasjonsreglement «delegering til ordfører» pkt.1 står det «Ordføreren 

representerer kommunens interesser i selskaper i de tilfeller der andre tillitsvalgte ikke er 

utpekt av kommunestyret». Utover dette er det ikke utarbeidet retningslinjer i Hasvik 

kommune for hvem som skal representere kommunen i selskap hvor kommunen er medeier, 

derfor kan det lett ende opp med at ordfører bekler flere styreverv.  

 

Hasvik kommune startet vinteren 2020 arbeidet med en helhetlig revidering av kommunens 

utvalgsreglement og delegering. Dette arbeidet har dessverre stoppet opp i år pga Covid-

situasjonen, men vil bli gjenopptatt. Retningslinjer for hvem som skal representere kommunen 

i selskap hvor kommunen er medeier tas med i dette arbeidet. Dette er viktig både for 

selskapene og kommunestyret da det lett kan oppstå interessekonflikt mellom det ansvaret en 

innehar som styremedlem og rollen som ordfører. 

 

Vedlagt følger vedtektene for Sørøy Sjømat AS og Hasvik Maritime senter AS. 

 

Dersom dere ønsker svar utover dette, stiller jeg gjerne opp i Kontrollutvalgets møte i 

morge[n]. Jeg skal delta i møte på Hasvik kl.13, men har tid før det. 

 

  

 

 


